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Protokoll Bromma pensionärsråd  
onsdag den 13 november 2024 

Närvarande: 
Kerstin Sandelius (PRO) 
Eva Lindencrona (SPF) 
Lena Jonker (SPF) 
Karin Månsson (SPF) 
Ester Mogensen (SPF) 
Karin Lund (SPF) 
Inger Edvardsson (PRO) 
Karin Hanquist (PRO) 
Marjo Skog (PRO) 
 
Tjänstemän: 
Malin Persson, tf avdelningschef äldreomsorg 
Vendela Juberg, verksamhetscontroller avdelning äldreomsorg, 
sekreterare 
Lovisa Dyall Silfverbrand, verksamhetscontroller avdelning ekonomi, lokal 
och stadsmiljö  
Susanna Halldin Olsson, stadsdelsdirektör  

Stadsdelsnämndens presidium:  
Johan Heinonen, ordförande 
Rose-Marie Rooth, 2:e vice ordförande 
 
Förhinder: 
Mats Rollbäck (SPF)  

 
Tidpunkt: 
Onsdag den 13 november 2024, kl. 14.30 

Plats: 
Bromma stadsdelsförvaltning, Bromma Blocks  

Justeras: 
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Godkännande av dagordningen 
Dagordning godkänns. 
 
Genomgång av närvaro 
Närvaro gicks igenom.  
 
Justering av protokoll 
Karin Lund och Karin Hanqvist utses att justera protokollet. 
 
Föregående protokoll 
Föregående protokoll läggs till handlingarna. 
 
Tema: Verksamhetsplan 2025  
Förvaltningen ger en kort information om de särskilda satsningarna 
som tagits upp i budget 2025 för äldreomsorgen.  
 
Dialog förs med nämndens presidium om bland annat:  
 

• Önskemål från rådet är att skapa en arbetsgrupp för att hitta 
möjliga samarbeten mellan förvaltning och 
pensionärsorganisationerna 

• Rådet önskar att begreppet Äldrevänlig stad definieras samt 
hur förvaltningen avser att arbeta med frågan framledes.   

• Informationen till medborgarna behöver förstärkas avseende 
äldreomsorgen 

• Rådet önskar att förvaltningen arbetar vidare med 
språkkunskaper för medarbetare inom äldreomsorgen och 
gärna inspireras av arbete inom förskolan 

 
Tillgänglighetsfrågor 
Förvaltningen ger återkoppling från kvarstående frågor från tidigare 
sammanträde:  
Strategi för utomhusbelysning  

• Strandlinjen i Nockebyhov är det område där 
rörelsebelysning finns i Bromma  

Ombyggnation av cykelbana i Alvik 
• Denna byggs på gatumark och således är 

förvaltningen inte ansvariga  
Avfallshantering Linta 

• Förvaltningen har inte hittat svar i frågan 
 

  
Karin Lund 
Ordförande   

 
Karin Hanqvist  
Vice. ordförande 
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Rådet ställer även frågan avseende ett område i Smedslätten där det 
ligger ris kvar efter att träd beskurits. Förvaltningen återkommer i 
frågan. 

 
Rådet vill särskilt lyfta att förvaltningen ska beakta 
äldreperspektivet vid besvaranden av detaljplaner på samråd.  
 
Stadsdelsnämndens sammanträde 21 november 2024 
Pensionärsrådet har tagit del av samtliga ärenden och lämnar 
synpunkter kring följande: 
  
Ärende 7: Hantering av medborgarförslag i Bromma 
stadsdelsnämnd  
BRO 2024/579 
Rådet önskar ett förtydligande vad detta innebär för de 
medborgarförslag som inkommer. Det förtydligas vad ett 
medborgarförslag definieras som och hur de ska hanteras framledes. 
Rådet framför att de fortsatt vill ta del av de medborgarförslag som 
inkommer till förvaltningen.  
 
Förvaltningens rapport  
Förvaltningen ger kort information om:  
 
Det pågår flera processer inom avdelningen bland annat  

• Verksamhetsberättelse  
• Verksamhetsplan  
• Äldreboendeplanen  
• God och nära vård  
• Nya socialtjänstlagen  

 
 
Rådets rapporter 
Inget att notera.  
 
Skrivelser 
Inget att notera. 

Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll 
Inget att notera.  

Övriga frågor 
• Rådet önskar särskilt att rikta ett tack till tidigare 

avdelningschef. De önskar tacka för ett gott samarbete.  
• Rådet informerar om att kontaktpersoner för äldreomsorgens 

verksamheter har utsetts för kommande år 
• Rådet framför även önskemål att bli inbjudna till 

planeringsråd som förvaltningen genomför tillsammans med 
nämnden 
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• Rådet önskar även att presidiet bjuds in till pensionärsrådets 
sammanträden två gånger per  

 
Rådet godkänner även förvaltningens förslag att använda läsplattor 
för att ta del av handlingarna inför mötet.  
 
 
Nästa sammanträde 
Onsdag 4 december klockan 14.30 
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